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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Carl-Oskar Bohlin (M)

2023/24:1115 Kinesiska drönare i Sverige

Den 5 september hade Svenska Dagbladet en artikel om att drönarföretaget DJI 
öppnat en butik i Stockholm. Det kinesiska företaget är kontroversiellt och har 
svartlistats i USA. I artikeln intervjuas företrädare för Totalförsvarets 
forskningsinstitut och Nationellt kunskapscentrum om Kina, och båda lyfter 
fram problem som kan följa med försäljning av dessa drönare till svenska 
kunder. Det handlar om risken för att dessa kan komma att skicka information 
till Beijing, utan kundens vetskap, men också om att Kina helt kan ta kontroll 
över drönare. Regimens uttalade stormaktsambitioner i kombination med en 
väldokumenterad brist på respekt för mänskliga rättigheter och demokratiska 
spelregler ger anledning till oro.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Carl-Oskar Bohlin följande:

 

Hur ser statsrådet och regeringen på DJI:s etablering i Sverige, och kan det 
finnas skäl att införa restriktioner på den här typen av verksamheter?

………………………………………

Erik Hellsborn (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2024-09-09
Besvaras senast
2024-09-18 kl. 12.00


